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BR.0012.4.10.2017 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, które odbyło się 

29.08.2017 roku w Ratuszu Miejskim w Kole. Posiedzeniu przewodniczył Mariusz Budny - 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych 

obrad. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 

Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji i zaproszonych gości 

po czym przedstawił porządek posiedzenia, którego tematem była: 

1. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do Spółki 

Miejskiej Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kole w postaci nieruchomości 

gruntowych. 

2. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację inwestycji poprzez 

złożenie wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o 

dofinansowanie i przyjęcie do realizacji określonego w Studium Wykonalności 

przedsięwzięcia pn. „Rekultywacja akwenu Ruszkowskiego na terenie miasta Koła” w 

ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, działanie 2.5 

Poprawa jakości środowiska miejskiego. 

3. Analiza projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty 

całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z 

o.o. z siedzibą w Koninie. 

4. Aniza projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Gminu Miejskiej Koło i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

5. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenia bonifikaty (lokal 4) 

6.  Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenia bonifikaty (lokal 15) 

7. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenia bonifikaty. 

8. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. 20 Stycznia 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 



2 

 

9. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjecie na rzecz Gminy 

Miejskie Koło darowizny lokalu mieszkalnego i lokalu użytkowego oraz ułamkowej 

części gruntu, położonych w budynku przy ul. Pułaskiego 2 w Kole. 

10. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji poprosił by punkty od 5 do 9 z porządku posiedzenia omówić po 

1 punkcie tj. projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do 

Spółki Miejskiej Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kole w postaci 

nieruchomości gruntowych. 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do Spółki 

Miejskiej Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kole w postaci nieruchomości 

gruntowych. 

2. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenia bonifikaty (lokal 4) 

3.  Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenia bonifikaty (lokal 15) 

4. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenia bonifikaty. 

5. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul. 20 Stycznia 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

6. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy 

Miejskie Koło darowizny lokalu mieszkalnego i lokalu użytkowego oraz ułamkowej 

części gruntu, położonych w budynku przy ul. Pułaskiego 2 w Kole. 

7. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację inwestycji poprzez 

złożenie wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o 

dofinansowanie i przyjęcie do realizacji określonego w Studium Wykonalności 

przedsięwzięcia pn. „Rekultywacja akwenu Ruszkowskiego na terenie miasta Koła” w 

ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, działanie 2.5 

Poprawa jakości środowiska miejskiego. 

8. Analiza projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty 

całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z 

o.o. z siedzibą w Koninie. 

9. Aniza projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Gminu Miejskiej Koło i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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10. Sprawy różne. 

Porządek po zmianach przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do Spółki 

Miejskiej Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kole w postaci nieruchomości 

gruntowych przedstawiła Pani Dorota Wilk Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

i Spraw Lokalowych. Miejski Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. zwrócił się z 

wnioskiem o uregulowanie prawne i wniesienie aportem nieruchomości na ul. Asnyka, 

Narutowicza, Słowackiego, Konarskiego, Dąbrowskiego i Zawadzkiego, na których znajdują 

się urządzenia infrastruktury technicznej będące własnością Spółki. Wartość rynkowa w 

sporządzonym operacie wyniosła ogólna kwotę 198.060,00 zł. Z uwagi na to, że Spółka 

realizuje cele do których została powołana. Przekazanie aportem nieruchomości spowoduje 

podwyższenie kapitału zakładowego Spółki. 

Radny Michał Piasecki powiedział, że nie widzi potrzeby, by przekazać grunty do Spółki, 

gdyż to Miasto jest jedynym właścicielem Spółki. 

Pani Elżbieta Modrzejewska Zastępca Burmistrza dodała, że zamontowane urządzenia są 

strategiczne dla Miasta. Istniejące urządzenia są własnością Spółki, a przedstawiona uchwała 

porządkuje stan majątkowy. 

Radna Ewa Lewicka powiedziała, że brak obecności Prezesa Spółki jest lekceważący 

Radą. Wymaga są by Rada wspierała Spółkę, lecz nie ma prawa do zadawania pytań co do jej 

działalności, przykładem jest lakoniczne sprawozdanie. 

Brak kolejnych pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty przedstawiła Pani Dorota Wilk Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i 

Spraw Lokalowych. Na wstępie pani Naczelnik przeprosiła za błąd w uchwale dot. bonifikaty, 

która winna być 70%, a nie jak jest 80%. Lokal nr 4 o powierzchni 48 m
2
, wartość rynkowa to 

106.000,00 zł., po zastosowaniu bonifikacie 70% do zapłaty 31.800,00 zł.  

Pani Naczelnik rozdała Radnym wykaz środków potrzebnych do uregulowania 

zobowiązań Gminy Miejskiej wobec trzech wspólnot mieszkaniowych i płatności związanych 

z utrzymaniem zasobu komunalnego oraz zakres planowanych prac remontowych na 2017 rok 

(co stanowi załącznik do protokołu). 

Brak uwag do przedstawionego projekty uchwały. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty przedstawiła Pani Dorota Wilk Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i 

Spraw Lokalowych. Najemca lokalu nr 15 o powierzchni użytkowej 36,27 m
2
 wystąpił z 

wnioskiem o jego wkup. Wartość rynkowa lokalu to kwota 79,400,00 zł. przy zastosowaniu 
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70% bonifikaty do zapłaty 23.820,00 zł. W budynku przy ul. Zawadzkiego 9 znajduje się 26 

lokali, dotychczas sprzedano 18 lokali. 

Brak uwag do przedstawionego projekty uchwały. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty przedstawiła Pani Dorota Wilk Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i 

Spraw Lokalowych. Lokal mieszkalny nr 5 o powierzchni użytkowej 36,23 m
2
, wartość 

rynkowa to kwota 78.100,00 zł. po zastosowaniu 70% bonifikaty do zapłaty 23.430,00 zł. 

Brak uwag do przedstawionego projekty uchwały. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. 20 Stycznia 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty przedstawiła Pani Dorota Wilk Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i 

Spraw Lokalowych. Lokal mieszkalny nr 35 o powierzchni użytkowej 48,30 m
2
, z 

przeprowadzonego operatu szacunkowego przez rzeczoznawcę majątkowego wartość 

rynkowa lokalu użytkowego wynosi 114.000,00 zł. przy zastosowaniu 70% bonifikaty do 

zapłaty przez najemcę wynosi 34.200,00 zł. W budynku znajduje się 50 lokali, do chwili 

obecnej sprzedano 37 mieszkań.  

Brak uwag do przedstawionego projekty uchwały. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskie 

Koło darowizny lokalu mieszkalnego i lokalu użytkowego oraz ułamkowej części gruntu, 

położonych w budynku przy ul. Pułaskiego 2 w Kole przedstawiła Pani Dorota Wilk 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. Z uwagi na zły stan 

techniczny budynku przy ul. Pułaskiego 2 wszczęto procedurę likwidacyjną w/w budynku, w 

którym znajduje się lokal mieszkalny o powierzchni użytkowej 46 m
2 

o wartości 7.800,00 zł. i 

lokal użytkowy o powierzchni 24 m
2 

o wartości 4.000,00 zł. Po przejęciu udziałów od 

współwłaściciela Gmina Miejska Koło będzie właścicielem całej nieruchomości i wówczas 

będzie można przeprowadzić prace rozbiórkowe budynku. 

Radny Michał Piasecki powiedział, że właściciel tych lokali chce przekazać je darowizną 

by uniknąć kosztów rozbiórki. 

Radna Elżbieta Tamborska zapytała, jaki będzie koszt rozbiórki budynku? 

Radny Michał Piasecki odpowiedział, że z podanych informacji przez pana Burmistrza 

wynika , że koszt rozbiórki budynku wyniesie 200.000,00 zł. 

Radna Ewa Lewicka nadmieniła, że w projekcie uchwały zmieniającej budżet miasta 

wprowadzona jest kwota 38.000,00 zł. z przeznaczenie na remont budynków przy ul. 

Pułaskiego 2 i Stary Rynek 27. Zapytała, na jaki cel została przeznaczona ta kwota. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że kwota 38.000,00 zł. jest zabezpieczona na 

zabezpieczenie ściany przyległego budynku przeznaczonego do rozbiórki. 
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Pani Hanna Zywert dodała, że być może kwota 38.000,00 zł. wynika z przeprowadzonej 

ekspertyzy rozbiórkowej budynku. 

Dyskusję zakończono z braku kolejnych pytań. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację inwestycji poprzez 

złożenie wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o 

dofinansowanie i przyjęcie do realizacji określonego w Studium Wykonalności 

przedsięwzięcia pn. „Rekultywacja akwenu Ruszkowskiego na terenie miasta Koła” w 

ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, działanie 2.5 

Poprawa jakości środowiska miejskiego przedstawił pan Robert Siwiński Naczelnik Wydz. 

Rozwoju Miasta. Podstawowym celem wnioskowanego przedsięwzięcia jest przekształcenie 

terenu na wypoczynek i rekreację dla mieszkańców. W ramach inwestycji planowane jest 

oczyszczenie zbiornika wodnego tak aby udostępnić go jako kąpielisko, zagospodarowanie 

przyległego terenu tj. plaża ok. 400 m
2 

, prysznice, ławeczki, drewniane altanki piknikowe, 

toaletę, plac handlowy. Planuje się zastosowanie dwóch aeratorów strumieniowych dennych, 

zamontowanie syfonu Olszewskiego do wymiany wody, na ujęciu rzeki Teleszyny do zalewu 

zamontowanie barier filtracyjnych biologicznie. Na zalewie zaplanowano także drewniane 

pomosty. Złożenie wniosku daje możliwość pozyskania środków z UE w wysokości 85% 

kosztów kwalifikowanych, całkowity koszt to 1.786.160,49 zł. w tym roboty budowlane 

1.733.000,00 zł., informacja i promocja projektu 12.300,00 zł., nadzór  budowlany 40.371,06 

zł., wkład własny w okresie 3 lat tj. 2018-2020 wynosi 278.778,38 zł. 

Radna Ewa Lewicka zapytała, czy wykonano przypuszczalny koszt całorocznego 

utrzymania tego obiektu, bo podane wyżej kwoty tego nie obejmują. Należy również wziąć 

pod uwagę stan zanieczyszczenia wody i koszty prawidłowego utrzymania. Zaznaczyła, iż 

istnieje problem z utrzymaniem basenu, a funduje się kolejne kąpielisko, które będzie 

generowało olbrzymie koszty. Uważa, że należy skupić się na potrzebach lokalowych i z 

utrzymaniem dróg.  

Pan Naczelnik odpowiedział, że na czas złożenia wniosku nie był wymagany koszt 

utrzymania i dla tego też nie zna przypuszczalnych kosztów. 

 Radny Michał Piasecki przeciwny jest akceptacji do realizacji tego przedsięwzięcia i 

zlecaniu pisania jakichkolwiek wniosków bez konsultacji z Radą. Uważa, że nie należy 

składać wniosków na wszystko co jest dostępne, gdyż nie mamy pokrycia środków 

finansowych w budżecie. 

Na tym zakończono dyskusję 

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty 

całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z 

o.o. z siedzibą w Koninie przedstawiła pani Katarzyna Sikorska Koordynator Zespołu ds. 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi. Gmina Miejska Koło jest udziałowcem w Spółce 

Miejski Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Koninie. Po dokonaniu pozytywnej 

opinii przez Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Rada Nadzorcza stwierdziła prawidłowe i 
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zgodne z paragrafem 9 Umowy Wykonawczej na świadczenie usług z odzysku i 

unieszkodliwiania odpadów komunalnych i nadzoru rekultywacji składowiska prawidłowe 

wyliczenie kwoty rekompensaty za 2016 rok. 

Brak uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

z terenu Gminu Miejskiej Koło i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

przedstawiła pani Katarzyna Sikorska Koordynator Zespołu ds. Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi. Z uwagi na wcześniejsze uzgodnienia z panem Przewodniczącym Komisji, iż 

na posiedzeniu komisji przedstawiony projekt uchwały zostanie szczegółowo omówiony i 

wypracowane stanowisko co do § 2 pkt 2c, a w szczególności gromadzenia i odprowadzania 

odpadów typu metale i tworzywa sztuczne oraz odpadów ulegających biodegradacji ze 

szczególnym uwzględnieniem bioodpadów. 

Radna Ewa Lewicka zapytała, od kiedy ustalono, że odbiór metali i tworzyw sztucznych 

w zabudowie jednorodzinnej był 3 razy w miesiącu, gdyż po obserwacji jest przekonana o 

zmniejszeniu częstotliwości. Zaproponowała, by odbiór metali i tworzyw sztucznych w 

zabudowie jednorodzinnej odbywał się 2 razy w miesiącu tj. maj – wrzesień i 1 raz w 

miesiącach od października do kwietnia – poddano wniosek pod głosowanie – jednogłośnie, 

5 głosów za. Również zaproponowała by odpadów ulegające biodegradacji uległy 

zmniejszeniu odbioru, tj. 2 razy w miesiącu kwiecień – październik i 2 razy w miesiącu 

listopad – marzec poddano wniosek pod głosowanie – jednogłośnie, 5 głosów za. 

Pani K. Sikorska odpowiedziała, że zatwierdzone było uchwałą na wcześniejsze 

zgłoszenie sugestie mieszkańców. 

  Brak uwag i kolejnych wniosków do projektu uchwały. 

 

Ad. 10 Sprawy różne: 

 Do Bura Rady wpłynęło pismo z Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej (stanowi 

załącznik do protokołu), które Przewodniczący Rady skierował do Komisji GK i OŚ. 

W piśmie pan Dariusz Rosiak Prezes Zarządu Spółki zwrócił się z wnioskiem o 

przekazanie aportem nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Wojciechowskiego 

22 w celu budowy instalacji fotowoltaicznej. Z uwagi na brak jakichkolwiek 

wyjaśnień, Przewodniczący skieruje do pana Prezesa pismo zapraszające na najbliższe 

posiedzenie Komisji w celu poszerzenia ciekawej inicjatywy (pismo stanowi załącznik 

do protokołu). 

 Radna Ewa Lewicka zapytała Panią Burmistrz o przyczyny wzrostu zaległości Miasta 

wobec KTBS-u. Nie tak dawno temu była to kwota 600.000,00 zł., a na chwilę obecną 

jest to kwota ponad 900.000,00 zł. Poprosiła o wykaz wspólnot, ilość lokali jeszcze 

nie wykupionych i w jakim budynku oraz kwota zadłużenia lokatorów za wywóz 

nieczystości ( wykazy stanowią załącznik do protokołu). 
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Pani D. Wilk powiedziała, że w rozmowie z panem Prezesem KTBS zasugerowała, by 

wyłączyć z opłaty czynszowej płatność za odbiór nieczystości. 

 Radny Michał Piasecki poprosił o wyjaśnienie zwiększenia o 200.000,00 zł. na 

zadanie inwestycyjne pn. „Budowa budynku komunalnego przy ul. Stary Rynek. – 

Pani H. Zywert odpowiedziała, że po rozpoczęciu robót wykopu fundamentu budynku 

została przeprowadzona analiza dokumentacji w odniesieniu do zaistniałych 

warunków gruntowo-wodnych, a przede wszystkim w gruncie były pozostałości po 

wcześniejszych obiektach, również nastąpił wzrost kosztów z uwagi na sąsiadujący 

budynek państwa Marciniaków, wykonana ekspertyza nakazuje wzmocnienie 

przyległej ściany. I w związku z tym inwestor zwrócił się z kosztorysem różnicowym, 

z którego wynika wzrost kosztów. – Radna Urszula Polewska nie zgadza się z 

dodatkowymi kosztami, chyba że w umowie są zawarte tego typu zapisy. Jest 

przekonana, że przed przystąpieniem do przetargu i wyceną robót inwestycyjnych 

inwestor dokładnie zapoznał się z terenem i skoro zaistniały dodatkowe koszty, które 

nie uwzględnił to powinien ponieść je sam. 

 Radna Ewa Lewicka zapytała na jakim etapie jest organizacja Domu Seniora? Wie, że 

Urząd nie złożył jeszcze wniosku do Wydziału Nieruchomości Starostwa 

Powiatowego o budynek po Szkole Muzycznej -  Pani Burmistrz jest po rozmowie w 

Ministerstwie Kultury, gdzie zostanie przeprowadzone wygaśnięcie własności 

nieruchomości na rzecz Gminy Miejskiej, by mógł tam mieścić się Dom Seniora. Po 

wydaniu decyzji przez Ministra Kultury i Ministra Skarbu Państwa ogłoszony zostanie 

ponowny przetarg na przystosowanie budynku. - Radna Ewa Lewicka zapytała kiedy 

budynek opuści Szkoła Muzyczna, by do końca 2017 roku należy zaadaptować 

budynek i rozliczyć się z dotacją. – Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest 

przyrzeczenie pana Dyrektora Szkoły Muzycznej, że do końca września opuści 

budynek. 

 Przewodniczący poinformował, iż przygotował propozycje zadań do ujęcia w 

budżecie na 2018 rok, dodał, że są to te same propozycje co składane w 2016 roku do 

bieżącego budżetu – Komisja wyraziła aprobatę (wniosek stanowi załącznik do 

protokołu). 

  

Opinia Komisji do projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem do Spółki Miejskiej 

Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kole w postaci nieruchomości gruntowych 

– Komisja nie wypracowała opinii, w głosowaniu 0 głosów za, 3 głosy przeciwne i 2 głosy 

wstrzymujące się. 

2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty (lokal 4) – brak opinii w głosowaniu 2 głosy za, 2 głosy przeciwne i 1 głos 

wstrzymujący się. 
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3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Zawadzkiego 9 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty (lokal 15) – brak opinii w głosowaniu 2 głosy za, 2 głosy przeciwne i 1 głos 

wstrzymujący się. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Zawadzkiego 22 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty– brak opinii w głosowaniu 2 głosy za, 2 głosy przeciwne i 1 głos wstrzymujący 

się. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 20 

Stycznia 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty– brak opinii w głosowaniu 2 głosy za, 2 głosy przeciwne i 1 głos wstrzymujący 

się. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskie Koło 

darowizny lokalu mieszkalnego i lokalu użytkowego oraz ułamkowej części gruntu, 

położonych w budynku przy ul. Pułaskiego 2 w Kole – Komisja nie wypracowała opinii w 

głosowaniu 0 głosów za, 1 głos przeciwny i 4 głosy wstrzymujące się. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację inwestycji poprzez złożenie 

wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o 

dofinansowanie i przyjęcie do realizacji określonego w Studium Wykonalności 

przedsięwzięcia pn. „Rekultywacja akwenu Ruszkowskiego na terenie miasta Koła” w 

ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, działanie 2.5 

Poprawa jakości środowiska miejskiego – Komisja nie wypracowała opinii w głosowaniu 

0 głosów za. 1 głos przeciwny i 4 głosy wstrzymujące się. 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty 

całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. z 

o.o. z siedzibą w Koninie - Komisja w głosowaniu jednogłośnie pozytywnie wydała 

opinie, przy 5 głosach za. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Gminu Miejskiej Koło i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi Komisja w 

głosowaniu jednogłośnie pozytywnie wydała opinię przy 5 głosach za. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                    Przewodniczący 

                  Komisji Gospodarki Komunalnej 

                        i Ochrony Środowiska 

 

                 / Mariusz Budny / 

 
Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady 


